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Lars Friis, Robert Kristiansen, Mette Ryberg Pedersen 

Pernille Toft 

Referat 

 

1. Nyt fra Sekretariat og Formand   
Pernille har haft meget travlt med EM for veteraner og især VM i Kina, da der desværre har 
været store problemer med at få visum til alle. 
Lars har været til DIF’s Budgetmøde. Der er blevet holdt formandsmøde og møde med 
formænd fra 4 klubber omkring ny struktur. 
 

2. Økonomi ved Mette   
Der har været møde mellem DIF økonomi, Lars og Mette omkring arbejdsgangen og der har 
ikke været en finansrapport til mødet. 
 

3. Budgettet   
Rettelser fra sidste møde justeres 
 

4. KUF  
Lars informerede om, at forbunds økonomi flytter ind oppe ved KUF, og der vil ske en 
omrokering af pladserne, dog uden påvirkning for DPF.  
Der vil muligvis komme en ny rokering i starten af foråret. Lars har været til møde om KUF’s 
fremtid og KUF bliver nedlagt ved ekstra ordinær og ordinær generalforsamling i marts 2018. 
 

5. Samarbejde med Minigolf og Dart forbundene   
Lars og Kenneth tager til møde med Kolding kommune samt Minigolf og Dart forbundene den 
25. oktober om et samarbejde omkring fælles faciliteter. 
 

6. Strategiaftalen  Er blevet vedtaget af DIF’s bestyrelse 

 

7. Rep.- mødet 2017 - Status   
TU mangler stadig at finde en fjerde kandidat.  
FU indstiller til bestyrelsen at bestyrelsesposten ”PR og Kommunikation” ændres til 
”Bestyrelsespost uden særlig portefølje”.  
 

8. Licenser   
FU holdte møde i går med 4 klubformænd omkring mulig ny licensstruktur, det blev aftalt, at en 
eventuelt ændring først forelægges repræsentantskabet tidligst i 2018. Forslaget drøftes på 
kommende medlemsmøder og repræsentantskabsmødet. 
 

9. Lukket punkt   

Personsag  Blev drøftet 

 

10. Beretninger til repræsentantskabsmødet    
Udvalgene har afleveret beretninger. 
 

11. Dagsorden Bestyrelsesmøde   
Dagsorden blev gennemgået  
 

12. Evt.  
Mette orienterede omkring møde med Boulebar og sagen forlægges bestyrelsen. 

 

Referent Mette Ryberg 
 


